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ZÁPISNICA 
z verejného zasadnutia 

Akademického senátu Stavebnej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 
zo dňa 24.2.2020 

 
Prítomní: 15 z 15 zvolených členov podľa prezenčnej listiny. 

AS SvF TUKE bol uznášaniaschopný. 
 

Zasadnutie Akademického senátu SvF TUKE otvoril predseda Ing. Ivo Demjan, PhD. 
 

Predseda AS SvF TUKE privítal na zasadnutí akademického senátu fakulty dekana SvF 
TUKE - doc. Ing. Petra Mésároša, PhD. tajomníka SvF TUKE - Ing. Jozefa Selína, PhD. a 
tajomníčku AS SvF TUKE - Ing. Lenku Štulerovú. 
 

Program zasadnutia AS SvF TUKE: 
 

Program rokovania: 
1. Otvorenie 
2. Určenie a schválenie overovateľov zápisu 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Interpelácie 
5. Schválenie prodekanky pre vzdelávanie SvF TUKE 
    (príloha 1) 
    (predkladá: dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.) 
6. Prerokovanie a schvaľovanie Výročnej správy o činnosti AS SvF TUKE za rok 2019 
    (príloha 2) 
    (predkladá: predseda AS SvF TUKE - Ing. Ivo Demjan, PhD.) 
7. Rôzne 
8. Záver 

 

Výsledok hlasovania: 15 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
K bodu 2) 
 

Uznesenie č. 1/2020 
 

AS SvF TUKE zvolil overovateľov zápisu: 
 

doc. Ing. Anna Sedláková, PhD. 
Juraj Chovanec 
 

Výsledok hlasovania: 15 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
K bodu 3) 
 

Žiadne termínované uznesenia. 
 
K bodu 4) 
 

Neboli vznesené ústne interpelácie. 
 
K bodu 5) 
 

Doc. Ing. Daniela Káposztásová, PhD. sa listom zo dňa 14.2.2020 vzdala prodekanky pre 
vzdelávanie SvF TUKE (príloha 1). 
 

V zmysle § 7, ods. 1) pís. c) "Štatútu SvF TUKE" AS SvF TUKE schvaľuje návrh dekana na 
vymenovanie a odvolanie prodekanov. 
 

Návrh prodekanky pre vzdelávanie SvF TUKE predstavil členom AS SvF TUKE dekan SvF TUKE 
- doc. Ing. Peter Mésároš, PhD. (príloha 1). 
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Uznesenie č. 2/2020 
 

AS SvF TUKE zvolil členov volebnej komisie pre schválenie prodekanky pre vzdelávanie SvF 
TUKE: 
 

doc. Ing. Anna Sedláková, PhD. 
Juraj Chovanec 
doc. RNDr. Pavol Purcz, PhD. 
 

Výsledok hlasovania: 14 (za) – 0 (proti) – 1 (zdržali sa). 
 

Uznesenie č. 3/2020 
 

AS SvF TUKE v tajnom hlasovaní schválil za prodekanku pre vzdelávanie SvF TUKE - RNDr. 
Katarínu Krajníkovú, PhD. 
počet hlasov: 15 platných hlasov z 15 hlasov celkom; 
počet hlasov: 12 (súhlas) - 0 (nesúhlas) - 3 (zdržali sa). 
 

Zápisnica o výsledku volieb prodekanky pre vzdelávanie SvF TUKE podpísaná všetkými členmi 
volebnej komisie spolu s hlasovacími lístkami zalepenými v obálke tvoria prílohu tohto uznesenia. 
 

Výsledok hlasovania: 14 (za) – 0 (proti) – 1 (zdržali sa). 
 
K bodu 6) 
 

V zmysle § 7, ods. 1) pís. m) "Štatútu SvF TUKE" AS SvF TUKE raz za rok podáva akademickej 
obci fakulty správu o svojej činnosti vyvesením na verejne prístupnom mieste a zverejnením na 
internetovej stránke fakulty. 
 

Výročnú správu o činnosti AS SvF TUKE za rok 2019 prezentoval predseda AS SvF TUKE - Ing. 
Ivo Demjan, PhD. (príloha 2). 
 

Uznesenie č. 4/2020 
 

AS SvF TUKE schválil Výročnú správu o činnosti AS SvF TUKE za rok 2019 (príloha 2). 
 

Výsledok hlasovania: 14 (za) – 0 (proti) – 1 (zdržali sa). 
 
K bodu 7) 
 

Predseda AS SvF TUKE informoval dekana SvF TUKE - doc. Ing. Petra Mésároša, PhD. o 
výsledku hlasovania z tajnej voľby prodekanky pre vzdelávanie SvF TUKE. 
 

Vznesená bola ústna interpelácia od doc. Ing. Danice Košičanovej, PhD.: 
 

V minulosti sa riešilo zavedenie čítačiek kariet na fakulte. Aký je súčasný stav? 
 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Za posledné obdobie prebiehala v rámci TUKE pasportizácia objektov a nasadenie nového 
informačného systému a v rámci tohto riešenia možno očakávať aj inováciu kľúčového 
poriadku jednotlivých OJ TUKE. Boli skúmané technické a nákladové aspekty zavedenia a 
využitia elektronických čítačiek kariet, a to aj vrátane vstupov a elektronického systému 
evidencie dochádzky na SvF TUKE. 

 

Vznesená bola ústna interpelácia od doc. Ing. Danice Košičanovej, PhD.: 
 

Ak sa elektronický dochádzkový systém neschváli, čo bude s čítačkami kariet? 
 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

V budúcnosti možno počítať s podporou fakulty so zavedením elektronických prostriedkov 
zabezpečenia vstupov na základe zamestnaneckých kariet do učební nezávisle na 
dochádzkovom systéme. 
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Uznesenie č. 5/2020 
 

Termín najbližšieho riadneho zasadnutia AS SvF TUKE bude členom AS SvF TUKE oznámený 
elektronicky. 
 

Výsledok hlasovania: 14 (za) – 0 (proti) – 1 (zdržali sa). 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
 
doc. Ing. Anna Sedláková, PhD.   ..................................................... 
 
 
Juraj Chovanec     ..................................................... 
 
 

Ing. Ivo Demjan, PhD. v. r. 
 predseda AS SvF TUKE 


